
V Libochovanech dne 11. dubna 2011 

  

  

Vážení návštěvníci našich webových stránek 

  

Dovolte mi, abych Vás ve zkratce seznámila s některými důležitými informacemi. 

  

         Jak jste mohli postřehnout 25. března bylo vyhlášeno krajské kolo soutěže Zlatý erb 2011, ve 

kterém jsme opět obhájili první místo za nejlepší webové stránky obce. Minulý týden 4.4. byly 

vyhlášeny výsledky celostátního kola a proběhl slavnostní ceremoniál v Hradci Králové, kde jsme si 

oproti loňskému ročníku polepšili a vyhráli jsme krásné druhé místo. Obstát v tak veliké konkurenci je 

opravdu skvělý výkon a zaslouží si pochvalu těch, kteří se o naše stránky tak dobře starají. Doufám, že 

kromě odborné poroty oceníte kvalitu webu hlavně vy, naši čtenáři. 

         Dalším pozitivem byla brigáda dobrovolníků, která proběhla minulou sobotu u Labe. Snažili jsme 

se vyčistit a vyřezat zátoku u schůdků od náletových keřů a křovisek, aby byl břeh řeky volný a 

přístupný. Okolí okamžitě prokouklo a přilákalo spoustu kolemjdoucích na procházkách a 

hlavně rybáře. Byla to docela dřina, ale odměnou nám byl krásný pohled na labské zákoutí. 

Určitě bychom měli pokračovat a vyčistit   prostranství až k přívozu a pak celý prostor udržovat. 

Doufám, že příště takových nadšenců přijde víc, abychom byli dříve hotovi. Děkuji všem, kteří se 

zúčastnili. Foto z brigády najdete  na našem webu. 

         Další důležitou informací je definitivní oznámení o schválené platbě dotačního titulu za opravu 

kostela. Snažila jsem se doplnit a doložit všechny podklady, které Státní zemědělský intervenční fond 

požadoval, aby nám částka nebyla krácena z důvodu drobných nedostatků. Teď už zbývá jen čekat pár 

týdnů než penízky naběhnou na obecní účet. 

         V těchto dnech probíhá stále sčítání lidí, kdo jste ještě nestihl vyplnit a odevzdat formuláře, 

využijte kontaktní místo v knihovně, dle avizovaných úředních hodin, nebo obecní úřad, abychom měli 

splníno. 

         Nedávno jsme odevzdali všechny Vaše i naše připomínky a požadavky týkající se územního plánu 

a očekáváme odpověď stavebního úřadu. O dalším postupu Vás budeme informovat. 

         Dnes už to bude asi vše, budu se těšit na příště. Přeji Vám všem krásné pohodové a sluníčkem 

prozářené  jarní dny 

  

                                                                  

                                                                           Mirka Vencláková 

 


